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                                 P r o t o k ó ł  Nr  I/2014 

                           sesji Rady Miejskiej Inowrocławia 

                               odbytej w dniu  1 grudnia 2014 r. 

                             w Urzędzie Miasta Inowrocławia 
         ……………………………………………………………………. 

 

Ad. 1 
 

Otwarcie sesji. 

 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1 i 2  

do protokółu. 

 

Sesji przewodniczyli:                  Andrzej Kieraj                  
                                                    Tomasz Marcinkowski  

 

Sekretarz obrad:                          Maciej Basiński 

 
(Zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym, pierwszą sesję nowo wybranej rady, do czasu 

wyboru przewodniczącego rady, prowadzi najstarszy wiekiem radny). 

 

Andrzej Kieraj – Przewodniczący obrad:  

Na podstawie  art. 20 ust. 2 i 2c ustawy o samorządzie gminnym –  

otwieram I sesję Rady Miejskiej Inowrocławia, wybranej na kadencję 2014-

2018. 

Dziękuję za powierzenie mi tak zaszczytnej funkcji. Pragnę zapewnić, że dołożę 

starań, aby obrady I sesji przebiegały sprawnie i zgodnie z prawem. 

 

Witam przybyłych na sesję radnych oraz: 

 

- Prezydenta Miasta – Pana Ryszarda Brejzę, 

- Zastępców Prezydenta Miasta – Panów Wojciecha Piniewskiego  

i Ireneusza Stachowiaka,  

- Skarbnika Miasta – Panią Grażynę Filipiak,  

- Sekretarza Miasta – Pana Piotra Strachanowskiego, 

- Przewodniczących Zarządów Osiedli, 

- Naczelników Wydziałów Urzędu Miasta,  

- a także redaktorów miejscowych środków przekazu. 

Witam wszystkich obecnych. 
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Ad. 2 
 

Złożenie ślubowania przez radnych 
 

Andrzej Kieraj – Przewodniczący obrad: 

Zgodnie z art. 23a ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym, przed przystąpieniem 

do wykonywania mandatu – radni składają ślubowanie. 
 

Wysoka Rado! 

Obecnie przystąpimy do ceremonii złożenia ślubowania przez nowo wybranych 

radnych.  
 

Proponuję, aby ślubowanie odbywało się w następujący sposób. Odczytam rotę 

ślubowania, a następnie najmłodszy radny Pan Patryk Kaźmierczak  odczyta 

kolejno z listy obecności imiona i nazwiska radnych, a następnie każdego 

wyczytanego radnego proszę o potwierdzenie woli złożenia ślubowania słowem 

„Ślubuję”. 
 

Informuję, że po słowie „Ślubuję”, każdy z radnych może dodatkowo 

wypowiedzieć formułę: „Tak mi dopomóż Bóg”. 
 

 

Czy są inne propozycje? 
 

 

Jeżeli nie ma, to przystępujemy do ślubowania. 
 

 

Proszę wszystkich o powstanie. 
 
 

Odczytam rotę ślubowania. 
 

 

„WIERNY KONSTYTUCJI I PRAWU RZECZYPOSPOLITEJ 

POLSKIEJ, ŚLUBUJĘ UROCZYŚCIE OBOWIĄZKI RADNEGO 

SPRAWOWAĆ GODNIE, RZETELNIE I UCZCIWIE, MAJĄC  

NA WZGLĘDZIE DOBRO MOJEJ GMINY I JEJ MIESZKAŃCÓW”. 

 

Najmłodszy wiekiem radny Pan Patryk Kaźmierczak odczytał z listy obecności 

nazwiska poszczególnych radnych (zał. nr 1), którzy powtarzali słowo: 

„ślubuję”. 

 

17 radnych złożyło ślubowanie z dodaniem formuły „Tak mi dopomóż Bóg”. 

 

Andrzej Kieraj – Przewodniczący obrad: 

Dziękuję bardzo. Gratuluję i stwierdzam, że radni, którzy złożyli ślubowanie, 

objęli mandat radnego Rady Miejskiej Inowrocławia. 
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Ad. 3 

 

Stwierdzenie kworum. 

 

         Stwierdzam na podstawie listy obecności, że w sesji, na 23 radnych, 

uczestniczy 23 radnych, a zatem Rada jest władna do podejmowania 

prawomocnych decyzji i uchwał. 

 

Ad. 4 

Propozycje zmian do porządku obrad. 

 

Porządek obrad sesji stanowi załącznik nr 3 do protokółu. 

 

Andrzej Kieraj – Przewodniczący obrad:  

Czy ktoś z radnych chciałby wnieść propozycje zmian do porządku obrad? 

Nie widzę chętnych do wniesienia zmian.  

Poddaję pod głosowanie jawne zaproponowany porządek obrad:  
 

Kto jest za przyjęciem, przesłanego wcześniej porządku obrad? 

 

              za głosowało  -         23                      

              przeciw   -           0 

              wstrzym. się  -           0 

 

Stwierdzam, że Rada obradować będzie zgodnie z przegłosowanym porządkiem 

obrad. 

 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Złożenie ślubowania przez radnych. 

3. Stwierdzenie kworum. 

4. Propozycje zmian do porządku obrad. 

5. Wybór sekretarza obrad. 

6. Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia: 
 

1) powołanie komisji skrutacyjnej: 

 zgłaszanie kandydatów na członków komisji, 

 wybór komisji, 

 ukonstytuowanie się komisji skrutacyjnej, wybór Przewodniczącego 

komisji spośród jej członków; 

2) zgłaszanie kandydatów na funkcję Przewodniczącego Rady Miejskiej 

Inowrocławia; 
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3) przystąpienie do wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia: 

 objaśnienie przez Przewodniczącego komisji skrutacyjnej zasad    

głosowania, 

 przeprowadzenie głosowania przez komisję skrutacyjną, 

 odczytanie przez Przewodniczącego komisji skrutacyjnej protokołu  

z przebiegu głosowania wraz z wynikami głosowania, 

 stwierdzenie przez przewodniczącego obrad wyboru 

Przewodniczącego Rady, 

 podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady 

Miejskiej Inowrocławia, 

 objęcie przez Przewodniczącego Rady Miejskiej dalszego 

prowadzenia  obrad. 

7. Wybór Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej: 

1) powołanie komisji skrutacyjnej: 

 zgłaszanie kandydatów na członków komisji, 

 wybór komisji, 

 ukonstytuowanie się komisji skrutacyjnej, wybór Przewodniczącego 

komisji spośród jej członków; 

2) zgłaszanie kandydatów na funkcje Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej Inowrocławia; 

3) przystąpienie do wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej 

Inowrocławia: 

 objaśnienie przez Przewodniczącego komisji skrutacyjnej zasad 

głosowania, 

 przeprowadzenie głosowania przez komisję skrutacyjną, 

 odczytanie przez Przewodniczącego komisji skrutacyjnej protokołu  

z przebiegu głosowania wraz z wynikami głosowania, 

 stwierdzenie przez Przewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia 

wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miejskie, 

 podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej Inowrocławia.  

8. Wolne wnioski i informacje bieżące. 

9. Zakończenie obrad. 
 

Ad. 5 

 

Wybór sekretarza obrad. 
 

Andrzej Kieraj – Przewodniczący obrad: 

Na sekretarza obrad proponuję radnego pana Macieja Basińskiego, pierwszego 

na liście radnych, według porządku alfabetycznego.   

Czy są inne propozycje?  Nie widzę innych propozycji. 
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Czy pan radny Maciej Basiński wyraża zgodę. 
 

Maciej Basiński – radny RM: 

Wyrażam zgodę. 
 

Andrzej Kieraj – Przewodniczący obrad: 

Kto jest za powierzeniem panu radnemu Maciejowi Basińskiemu funkcji 

sekretarza obrad? 

 

              za głosowało  -         23                      

              przeciw   -           0 

              wstrzym. się  -           0 

 

Proszę zatem pana radnego Macieja Basińskiego, sekretarza obrad dzisiejszej 

sesji o zajęcie miejsca i pomoc przy prowadzeniu obrad. 

 

Ad. 6 

 

Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia. 

 

Powołanie komisji skrutacyjnej.  
 

Andrzej Kieraj – Przewodniczący obrad: 

Zgodnie z § 48 ust. 3. Statutu Miasta Inowrocławia głosowania przy wyborze 

Przewodniczącego oraz Wiceprzewodniczących Rady przeprowadza wybrana  

z grona radnych, 5-osobowa komisja skrutacyjna, która wyłania spośród swoich 

członków, przewodniczącego komisji skrutacyjnej. 

Członkiem komisji nie może być radny kandydujący na funkcję, na którą 

komisja przeprowadza głosowanie tj. na Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 

Proszę o zgłaszanie kandydatów na członków komisji skrutacyjnej. 

 

Maria Stępniowska – radna RM: 

Proponuję pana radnego Rafała Lewandowskiego. 
 

Grzegorz Piński – radny RM: 

Proponuję pana radnego Ryszarda Rosińskiego. 
 

Grzegorz Kaczmarek – radny RM: 

Proponuję pana radnego Jarosława Mrówczyńskiego. 
 

Grażyna Dziubich – radna RM: 

Proponuję panią radną Annę Trojanowską.  
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Magdalena Łośko – radna RM: 

Proponuję pana radnego Patryka Kaźmierczaka. 
 

Andrzej Kieraj – Przewodniczący obrad: 

Kto jest za zamknięciem listy kandydatów do komisji skrutacyjnej? 

 

              za głosowało  -         23                      

              przeciw   -           0 

              wstrzym. się  -           0 

 

Do Komisji Skrutacyjnej zgłoszono 5 osób.  

Zapytuję kolejno, czy zgłoszeni kandydaci, wyrażają zgodę na pracę w Komisji 

Skrutacyjnej? 
 

Pan radny Rafał Lewandowski     -    wyrażam zgodę 

Pan radny Ryszard Rosiński         -    wyrażam zgodę 

Pan radny Jarosław Mrówczyński    -    wyrażam zgodę 

Pani radna Anna Trojanowska         -    wyrażam zgodę 

Pan radny Patryk Kaźmierczak       -    wyrażam zgodę. 
 

Wszyscy zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę do pracy w Komisji Skrutacyjnej.  

Przystępujemy do głosowania za przyjęciem zgłoszonego przez Państwa 

radnych, składu osobowego Komisji Skrutacyjnej. 

Przypominam, że głosujemy poprzez podniesienie ręki. 
 

Kto z państwa radnych jest za przyjęciem zaproponowanego składu Komisji 

Skrutacyjnej? 
 

              za głosowało  -         20                      

              przeciw   -           0 

              wstrzym. się  -           3 
 

Stwierdzam, że Rada Miejska powołała Komisję Skrutacyjną do 

przeprowadzenia wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 

Proszę Komisję o wybranie ze swego grona Przewodniczącego Komisji. 
 

Ogłaszam 5 minutową przerwę w celu ukonstytuowania się Komisji. 
 

Po przerwie. 
 

Andrzej Kieraj – Przewodniczący obrad: 

Informuję, że Komisja Skrutacyjna wybrała ze swego grona Przewodniczącego. 

Został nim pan radny Patryk Kaźmierczak. 
 

 Proszę o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Rady Miejskiej 

Inowrocławia oraz ewentualnie o ich przedstawienie. 
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Przypominam, że zgłoszony kandydat musi wyrazić zgodę na kandydowanie, 

dlatego każdorazowo będę zwracał się z zapytaniem do zgłoszonego kandydata, 

czy wyraża zgodę. 
 

Marek Słabiński  – radny RM: 

Zgłaszam kandydaturę pana radnego Jana Koziorowskiego na funkcję 

Przewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia. 

(wypowiedź bez mikrofonu) 

Jest to osoba znana, o bardzo wysokim poziomie etycznym. Pan Jan 

Koziorowski był przez jedną kadencję Przewodniczącym Rady Miejskiej 

Inowrocławia.  Jest osobą bezkonfliktową o wysokich kompetencjach. 

Wcześniej pełnił funkcję Wiceprezydenta Miasta Inowrocławia.  
 

Andrzej Kieraj – Przewodniczący obrad: 

Czy pan radny Jan Koziorowski wyraża zgodę na kandydowanie? 
 

Jan Koziorowski – radny RM: 

Tak.  
 

Rafał Lewandowski – radny RM: 

Zgłaszam kandydaturę pana radnego Tomasza Marcinkowskiego na funkcję 

Przewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia. 

Jest to wieloletni i doświadczony samorządowiec, Przewodniczący Rady 

Miejskiej Inowrocławia dwóch kadencji 2006-2010 i 2010-2014, sprawnie  

i skutecznie reprezentujący mieszkańców naszego miasta.  

Uprzejmie Państwa proszę, o poparcie tej kandydatury. 
 

Andrzej Kieraj – Przewodniczący obrad: 

Czy pan radny Tomasz Marcinkowski wyraża zgodę na kandydowanie? 
 

Tomasz Marcinkowski – radny RM: 

Tak, wyrażam zgodę.  
 

Andrzej Kieraj – radny RM: 

Pozwolę sobie udzielić głosu i powiedzieć kilka słów.  

Dziwi mnie trochę podanie tej drugiej kandydatury na funkcję 

Przewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia. Osoba pełniąca taką funkcję 

winna być moderatorem i bezstronnym organizatorem pracy Rady Miejskiej. 

Tych cech, niestety kandydat nie gwarantuje. Dotychczasowe pełnienie tej 

funkcji pokazało, że panu Tomaszowi Marcinkowskiemu nawet nie przeszła 

przez myśl sugestia, aby chociaż udawać bezstronność. Natomiast 

niedopuszczanie opozycji do głosu, bądź udawanie, że nie widzi się 

zgłaszających radnych lewicy, to stałe zakodowane wręcz działanie. Trzeba do 

tego dodać przerywanie wypowiedzi radnym opozycji, wchodzenie z nimi  

w polemikę. Czy akurat taka osoba zasługuje na pełnienie takiej funkcji? Ocenę 
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tę zostawiam Państwu radnym. Radni SLD nie udzielą poparcia przedstawionej 

kandydaturze.  
 

Tomasz Marcinkowski – radny RM: 

Chciałbym powiedzieć, że radny Andrzej Kieraj, mój znakomity kolega z tej 

sali, posługuje się nieprawdziwymi sformułowaniami. Powtarza dokładnie to 

samo, co mówił 4 lata temu. Można sprawdzić to w zapisie protokółu  

z pierwszej sesji Rady Miejskiej w 2010 roku, dokładnie 1 grudnia.  

Chciałbym też zwrócić uwagę pana Przewodniczącego obrad, że jeżeli zwraca 

pan pod moim adresem, uwagę o  moderowaniu sesji, to ja zwracam panu 

uwagę na to, że dzisiejszy porządek obrad, jak i wszystkie sesje tego rodzaju, 

nie przewidują debaty nad kandydatem. Jest podanie kandydatur i ich 

uzasadnienie, a nie pana osobiste wycieczki pod ich adresem, a w tym 

przypadku, pod moim.  

 

Andrzej Kieraj – Przewodniczący obrad: 

A ja uważam panie radny, że każdy ma prawo głosu. To tyle z mojej strony.  
 

Ryszard Rosiński – radny RM: 

Chciałbym złożyć wniosek o zamknięcie listy kandydatów na funkcję 

Przewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia. 

 

Andrzej Kieraj – Przewodniczący obrad: 

Przystępujemy do głosowania wniosku pana radnego Rosińskiego o zamknięcie 

listy kandydatów na funkcję Przewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia. 

Kto z radnych jest za tym wnioskiem? 

 

              za głosowało  -         23                      

              przeciw   -           0 

              wstrzym. się  -           0 

 

Stwierdzam, że lista kandydatów została zamknięta. 

 

Przystępujemy do wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia. 

 

Zgodnie z art. 19 ust. 1. ustawy o samorządzie gminnym „Rada gminy wybiera 

ze swego grona przewodniczącego i 1-3 wiceprzewodniczących bezwzględną 

większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady, 

w głosowaniu tajnym”. 
 

Proszę Komisje Skrutacyjną o przystąpienie do pracy i przygotowanie kart do 

głosowania  oraz urny. 
 

Ogłaszam 10 minutową przerwę. 
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Po przerwie: 
 

Proszę Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o objaśnienie zasad głosowania 

zgodnie ze Statutem Miasta Inowrocławia. 
 

Patryk Kaźmierczak – radny RM - Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej: 

Odczytał Informację  o sposobie głosowania i warunkach ważności głosu  na 

funkcję Przewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia – załącznik nr 4  do 

protokółu. 

Ponadto poinformował, że Komisja Skrutacyjna wybrała ze swego grona 

sekretarza, którym została pani radna Anna Trojanowska.  

 

Pan Tomasz Marcinkowski – radny RM: 

Na podstawie wyroku NSA z 25 stycznia 2010 r.  oraz  art. 25a ustawy z dnia  

8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, proszę o wyłączenie mnie  

z głosowania, a moją kartę do głosowania chciałbym oddać panu 

Przewodniczącemu Komisji Skrutacyjnej. 

 

Jan Koziorowski – radny RM: 

Również ja, na podstawie ww. wyroku oraz w trybie art. 25a, proszę  

o wyłączenie mnie z głosowania, a moją kartę do głosowania chciałbym oddać 

panu Przewodniczącemu Komisji Skrutacyjnej. 
 

Andrzej Kieraj – Przewodniczący obrad:  

Przewodniczący obrad poprosił Komisję Skrutacyjną o przeprowadzenie 

głosowania. 

Poprosił, aby  członkowie  Komisji Skrutacyjnej podeszli do wszystkich 

radnych  i rozdali karty do głosowania. 

Następnie zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Komisji, pana Patryka 

Kaźmierczaka o wyczytywanie z listy obecności z imienia i nazwiska, obecnych 

na sesji radnych, a wyczytywanych radnych o podchodzenie i wrzucanie do urny 

kart do głosowania.  

Ponadto poinformował, że na sali obrad stoi  kabina,  która jest przygotowana 

dla zachowania tajności głosowania przy zaznaczaniu kandydata, na którego 

chcemy oddać głos. 

Po wrzuceniu karty do urny przez ostatniego radnego – Przewodniczący obrad 

ogłosił 15 minutową przerwę w celu obliczenia głosów przez Komisję 

Skrutacyjną.  

 

Po przerwie. 
 

Andrzej Kieraj – Przewodniczący obrad: 

Proszę Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o odczytanie protokółu  

z przebiegu głosowania wraz z wynikami głosowania. 
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Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej: 

Odczytał protokół Komisji Skrutacyjnej. Stanowi on wraz z kartami do 

głosowania (w kopercie) załącznik nr 5 do niniejszego protokółu. 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej poinformował, że radny Tomasz 

Marcinkowski i radny Jan Koziorowski zgodnie z art. 25a ustawy z dnia  

8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, wyłączyli się z głosowania na funkcję 

Przewodniczącego Rady Miejskiej. Panowie radni oddali Przewodniczącemu 

Komisji Skrutacyjnej swoje karty do głosowania, co niniejszym potwierdzam.  

Liczba głosów ważnie oddanych na każdego z kandydatów wynosi: 

Koziorowski Jan – 7, Marcinkowski Tomasz – 14.  

Wymaganą liczbę głosów na funkcję Przewodniczącego Rady Miejskiej 

Inowrocławia otrzymał Pan Tomasz Marcinkowski. 
 

Andrzej Kieraj - Przewodniczący obrad: 

Odczytał projekt uchwały Rady Miejskiej Inowrocławia w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia (załącznik nr 6 do protokółu). 

Przystępujemy do głosowania. 

 

Podjęcie uchwały: 

Rada Miejska (jednogłośnie – 23 – za) podjęła uchwałę nr I/1/2014 w sprawie 

wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokółu. 

 

Stwierdzam, że Rada Miejska wybrała Pana Tomasza Marcinkowskiego na 

funkcję Przewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia. 

Przewodniczący obrad pogratulował wyboru panu Tomaszowi 

Marcinkowskiemu na funkcję Przewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia  

i wręczył bukiet kwiatów.  

Przekazał nowo wybranemu Przewodniczącemu Rady Miejskiej insygnia 

władzy (łańcuch) oraz dalsze prowadzenie sesji.  

 

Pan Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Zanim zaczniemy realizację kolejnych punktów dzisiejszych obrad, chciałbym 

oficjalnie pogratulować wszystkim Państwu tego, że uzyskaliście mandat 

radnego w ostatnich wyborach samorządowych oraz życzyć Państwu, ale 

również i sobie, aby nasza wspólna praca przez najbliższe 4 lata, przyniosła jak 

najwięcej korzyści mieszkańcom naszego miasta i samemu Miastu. Pragnę 

również podziękować wszystkim Państwu, szczególnie tym, którzy w akcie 

głosowania, wyrazili poparcie dla mojej kandydatury. Zapewniam, że dołożę 

wszelkich starań, aby w sposób sprawny i zgodny z prawem, organizować pracę 

Wysokiej Rady, a także prowadzić jej obrady.   
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Ad. 7 

 Wybór trzech Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej. 
 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Przystępujemy do kolejnego punktu dzisiejszej sesji. Jest to wybór trzech 

Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej. Należałoby rozpocząć od wyboru 

Komisji Skrutacyjnej. Pozwolę sobie jednak zaproponować, aby wybory 

przeprowadziła wcześniej wybrana Komisja Skrutacyjna zakładając, że żaden  

z dotychczasowych jej członków nie wyrazi woli kandydowania na te trzy 

funkcje, o których przed chwilą mówiłem. 

W związku z tym, zapytuję najpierw kandydatów, czy wyraziliby zgodę na 

dalszą pracę w Komisji Skrutacyjnej. 

Pan radny Rafał Lewandowski     -    wyrażam zgodę 

Pan radny Jarosław Mrówczyński     -    wyrażam zgodę 

Pani radna Anna Trojanowska           -    wyrażam zgodę 

Pan radny Patryk Kaźmierczak         -    wyrażam zgodę. 

Pan radny Ryszard Rosiński         -    wyrażam zgodę 
 

Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę do pracy w Komisji Skrutacyjnej.  

Przystępujemy więc do głosowania. 

 

Kto z państwa radnych jest za przyjęciem proponowanego składu Komisji 

Skrutacyjnej? 
 

              za głosowało  -         18                      

              przeciw   -           0 

              wstrzym. się  -           5 
 

Stwierdzam, że Rada Miejska powołała Komisję Skrutacyjną do 

przeprowadzenia wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej Inowrocławia. 
 

 Zgodnie z art. 19 ust. 1. ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym, rada gminy wybiera ze swego grona 1-3 wiceprzewodniczących 

bezwzględną większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego 

składu rady, w głosowaniu tajnym. 
 

 Z postanowień § 15 Statutu Miasta Inowrocławia wynika, że Rada 

Miejska Inowrocławia wybiera ze swego grona 3 Wiceprzewodniczących  Rady 

Miejskiej. Takiego wyboru za chwilę dokonamy. 
 

Przystępujemy do wyboru pierwszego z trzech Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej Inowrocławia. Zaznaczam, że kolejność nie ma tutaj żadnego 

znaczenia, a pierwszego z trzech dlatego, że będziemy wybierać te osoby  

w drodze oddzielnych głosowań.   
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W związku z tym, proszę o zgłaszanie kandydatur na pierwszego  

z Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej Inowrocławia. 
 

Marcin Wroński - radny RM: 

Szanowni Państwo, uważam, że powinna zostać wprowadzona taka zasada, że 

każdy Klub radnych ma Wiceprzewodniczącego. To byłoby w gestii dobrej 

kultury i zachowania takich parytetów jakie są w Sejmie. Proponuję, żeby każdy  

z trzech Klubów, miał po jednym przedstawicielu jako Wiceprzewodniczącego 

Rady Miejskiej.  

Chciałbym zgłosić osobę, która jest jedną z najbardziej doświadczonych 

samorządowców tutaj na tej sali, osobę o wysokich kompetencjach i wysokiej 

kulturze, pana radnego Andrzeja Kieraja 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pan radny Andrzej Kieraj wyraża zgodę? 
 

Andrzej Kieraj – radny RM: 

Tak, wyrażam zgodę.  
 

Grażyna Dziubich – radna RM: 

Zgłaszam kandydaturę pana radnego Grzegorza Kaczmarka. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pan radny Grzegorz Kaczmarek wyraża zgodę? 
 

Grzegorz Kaczmarek – radny RM: 

Tak, wyrażam zgodę.  

 

Pan Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy są jeszcze inne kandydatury? 

Nie widzę. 
 

Proponuję zamknięcie listy kandydatów.  

Kto jest za zamknięciem listy kandydatów na pierwszego 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia? 

 

              za głosowało        -         22                    

              przeciw                -           0 

              wstrzym. się        -            1 

 

Stwierdzam, że Rada postanowiła zamknąć listę kandydatów. 

 

Proszę Komisję Skrutacyjną o przystąpienie do pracy i przygotowanie kart do 

głosowania  z dwoma nazwiskami kandydatów oraz urny. 
 

Ogłaszam 10 minutową przerwę. 
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Po przerwie. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Oddaję głos Przewodniczącemu Komisji Skrutacyjnej. 
 

Patryk Kaźmierczak – radny RM, Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej: 

Odczytał Informację  o sposobie głosowania i warunkach ważności głosu na 

funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia – załącznik nr 8  

do protokółu. 
 

Grzegorz Kaczmarek  – radny RM: 

W trybie art. 25a, proszę o wyłączenie mnie z głosowania, a moją kartę do 

głosowania chciałbym oddać panu Przewodniczącemu Komisji Skrutacyjnej. 

 

Andrzej Kieraj – radny RM: 

Również ja w trybie art. 25a, proszę o wyłączenie mnie z głosowania, a moją 

kartę do głosowania chciałbym oddać panu Przewodniczącemu Komisji 

Skrutacyjnej. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Przewodniczący poprosił Komisję Skrutacyjną o przeprowadzenie procedury 

głosowania. 

Poprosił, aby  członkowie  Komisji Skrutacyjnej podeszli do wszystkich 

radnych i rozdali karty do głosowania. 

Następnie zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej, pana 

Patryka Kaźmierczaka o wyczytywanie z listy obecności (załącznik nr 1)  

z imienia i nazwiska obecnych na sesji radnych, a wyczytywanych radnych  

o podchodzenie i wrzucanie do urny kart do głosowania.  

Ponadto poinformował, że na sali obrad stoi  kabina,  która jest przygotowana 

dla zachowania tajności głosowania przy zaznaczaniu kandydata, na którego 

chcemy oddać głos. 

Po wrzuceniu karty do urny przez ostatniego radnego, Przewodniczący ogłosił 

10 minutową przerwę w celu obliczenia głosów przez Komisję Skrutacyjną.  
 

Po przerwie. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Proszę Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o odczytanie protokółu  

z przebiegu pierwszego głosowania wraz z wynikami głosowania. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej: 

Odczytany protokół Komisji Skrutacyjnej wybranej w sprawie wyboru 

Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej Inowrocławia wraz z kartami do 

głosowania (w kopercie), stanowi załącznik nr 9 do protokółu. 

Ponadto poinformował, że radni pan Grzegorz Kaczmarek i pan Andrzej Kieraj, 

zgodnie z art. 25a ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, 
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wyłączyli się z głosowania na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 

każdy w odniesieniu do swojej kandydatury. 

Liczba głosów ważnie oddanych na każdego z kandydatów wynosi: pan 

Grzegorz Kaczmarek – 14, pan Andrzej Kieraj – 8. Wymaganą liczbę głosów na 

funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia otrzymał – pan 

radny Grzegorz Kaczmarek. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Na podstawie odczytanego protokółu stwierdzam, że pan  radny Grzegorz 

Kaczmarek został wybrany na funkcję pierwszego Wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej. 
 

Grzegorz Kaczmarek – radny RM: 

Bardzo serdecznie dziękuję za zaufanie. Jednocześnie informuję, że będę pilnie  

i godnie reprezentował Radę Miejską i pracował na rzecz naszego Miasta 

Inowrocławia. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Przystępujemy do wyboru drugiego z trzech Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej Inowrocławia.  

W związku z tym, proszę o zgłaszanie kandydatur.  
 

Grzegorz Piński – radny RM: 

Zgłaszam kandydaturę pani radnej Magdaleny Łośko. W poprzedniej kadencji, 

radna dobrze reprezentowała mieszkańców. Była Przewodniczącą Komisji 

Rewizyjnej. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pani radna Magdalena Łośko wyraża zgodę? 
 

Magdalena Łośko – radna RM: 

Tak, wyrażam zgodę.  
 

Marek Słabiński – radny RM: 

Zgłaszam kandydaturę pana radnego Jana Koziorowskiego.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pan radny Jan Koziorowski wyraża zgodę? 
 

Jan Koziorowski – radny RM: 

Tak, wyrażam zgodę.  
 

Pan Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM 

Czy są inne kandydatury? Nie widzę. 

Proponuję zamknąć listę kandydatów na funkcję drugiego 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia. 
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Kto jest za zamknięciem listy kandydatów na drugiego Wiceprzewodniczącego? 
 

              za głosowało        -         22                    

              przeciw                -           0 

              wstrzym. się        -            1 
 

Stwierdzam, że lista kandydatów została zamknięta.  
 

Proszę Komisję Skrutacyjną o przystąpienie do pracy i przygotowanie kart do 

głosowania. 
 

Ogłaszam 10 minutową przerwę. 
 

Po przerwie. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Nie ma potrzeby przypominania informacji o sposobie głosowania i warunkach 

ważności głosu na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 

Inowrocławia. Proszę więc Komisję Skrutacyjną o rozdanie kart do głosowania. 
 

Magdalena Łośko  – radna RM: 

W trybie art. 25a, proszę o wyłączenie mnie z głosowania, a moją kartę do 

głosowania chciałabym oddać panu Przewodniczącemu Komisji Skrutacyjnej. 
 

Jan Koziorowski – radny RM: 

Również w trybie art. 25a, proszę o wyłączenie mnie z głosowania, a moją kartę 

do głosowania chciałbym oddać panu Przewodniczącemu Komisji Skrutacyjnej. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Przewodniczący poprosił Komisję Skrutacyjną o przeprowadzenie głosowania. 

Poprosił, aby  członkowie  Komisji Skrutacyjnej podeszli do wszystkich 

radnych i rozdali karty do głosowania. 

Następnie zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej, pana 

Patryka Kaźmierczaka o wyczytywanie z listy obecności (załącznik nr 1)  

z imienia i nazwiska obecnych na sesji radnych, a wyczytywanych radnych  

o podchodzenie i wrzucanie do urny kart do głosowania.  

Po wrzuceniu karty do urny przez ostatniego radnego, Przewodniczący ogłosił 

10 minutową przerwę w celu obliczenia głosów przez Komisję Skrutacyjną.  
 

Po przerwie. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Proszę Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o odczytanie protokółu  

z przebiegu głosowania wraz z wynikami głosowania. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej: 

Odczytany protokół Komisji Skrutacyjnej z kartami do głosowania (w kopercie), 

stanowi załącznik nr 10 do protokółu. 
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Ponadto poinformował, że radni: pani Magdalena Łośko i pan Jan Koziorowski 

zgodnie z art. 25a ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, 

wyłączyli się z głosowania na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej, 

każdy w odniesieniu do swojej kandydatury. Radni oddali Przewodniczącemu 

Komisji Skrutacyjnej swoje karty do głosowania.  

Liczba głosów ważnie oddanych na każdego z kandydatów wynosi: pan Jan 

Koziorowski – 8, pani Magdalena Łośko – 12. Wymaganą liczbę głosów na 

funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia otrzymała – pani 

radna Magdalena Łośko. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Na podstawie odczytanego protokółu stwierdzam, że pani radna Magdalena 

Łośko została wybrana na funkcję drugiego Wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej. 

 

Magdalena Łośko – radna RM: 

Bardzo dziękuję wszystkim radnym, którzy oddali głos na moją osobę. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Przystępujemy do wyboru trzeciego z trzech Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej Inowrocławia. W związku z tym, proszę o zgłaszanie kandydatur. 

 

Ryszard Rosiński – radny RM: 

Zgłaszam kandydaturę pana radnego Janusza Radzikowskiego.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pan radny Janusz Radzikowski wyraża zgodę? 
 

Janusz Radzikowski – radny RM: 

Nie, nie wyrażam zgody. 
 

Grzegorz Kaczmarek – radny RM: 

Zgłaszam kandydaturę pana radnego Zbigniewa Zygory. Pan radny był 

Wiceprzewodniczącym Rady Miejskiej w poprzedniej kadencji. Dał się poznać 

jako osoba kompetentna, niekonfliktowa, koleżeńska. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pan radny Zbigniew Zygora wyraża zgodę? 
 

Zbigniew Zygora – radny RM: 

Tak, wyrażam zgodę. 
 

Marcin Wroński – radny RM: 

Zgłaszam kandydaturę pani radnej Lidii Stolarskiej.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy pani radna Lidia Stolarska wyraża zgodę? 
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Lidia Stolarska – radna RM: 

Tak, wyrażam zgodę. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Jeśli nie ma więcej chętnych, proponuję zamknąć listę kandydatów na pełnienie 

funkcji trzeciego Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia. 

Kto jest za jej zamknięciem? 
 

              za głosowało        -         20                    

              przeciw                -           1 

              wstrzym. się        -            2 
 

Stwierdzam, że lista kandydatów została zamknięta. 
 

Proszę Komisje Skrutacyjną o przystąpienie do pracy i przygotowanie kart do 

głosowania. 
 

Ogłaszam 10 minutową przerwę. 
 

Po przerwie. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Nie ma potrzeby ponownego przypominania informacji o sposobie głosowania  

i warunkach ważności głosu na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 

Inowrocławia. 
 

Zbigniew Zygora  – radny RM: 

W trybie art. 25a, proszę o wyłączenie mnie z głosowania, a moją kartę do 

głosowania chciałbym oddać panu Przewodniczącemu Komisji Skrutacyjnej. 
 

Lidia Stolarska  – radna RM: 

W trybie art. 25a, proszę o wyłączenie mnie z głosowania, a moją kartę do 

głosowania chciałbym oddać panu Przewodniczącemu Komisji Skrutacyjnej. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Przewodniczący poprosił Komisję Skrutacyjną o przeprowadzenie głosowania. 

Poprosił, aby  członkowie  Komisji Skrutacyjnej podeszli do wszystkich 

radnych i rozdali karty do głosowania. 

Następnie zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej, pana 

Patryka Kaźmierczaka o wyczytywanie z listy obecności (załącznik nr 1)  

z imienia i nazwiska obecnych na sesji radnych, a wyczytywanych radnych  

o podchodzenie i wrzucanie do urny kart do głosowania.  

Po wrzuceniu karty do urny przez ostatniego radnego – Przewodniczący ogłosił 

10 minutową przerwę w celu obliczenia głosów przez Komisję Skrutacyjną.  
 

Po przerwie. 
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Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Proszę Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o odczytanie protokółu  

z przebiegu głosowania wraz z wynikami głosowania. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej: 

Odczytany protokół Komisji Skrutacyjnej z kartami do głosowania (w kopercie), 

stanowi załącznik nr 11 do protokółu. 

Ponadto poinformował, że radni pani Lidia Stolarska i radny pan Zbigniew 

Zygora zgodnie z art. 25a ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym, wyłączyli się z głosowania na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej, każdy w odniesieniu do swojej kandydatury. Radni oddali 

Przewodniczącemu Komisji Skrutacyjnej swoje karty do głosowania. 

Liczba głosów ważnie oddanych na każdego z kandydatów: pani Lidia Stolarska 

– 7, pan Zbigniew Zygora – 13. Wymaganą liczbę głosów na funkcję  

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia otrzymał pan radny 

Zbigniew Zygora. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Na podstawie odczytanego protokółu stwierdzam, że pan radny Zbigniew 

Zygora został wybrany na funkcję Trzeciego Wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej. 
 

Zbigniew Zygora – radny RM: 

Bardzo dziękuję wszystkim radnym, którzy oddali na mnie głos. Obiecuję 

współpracę dla dobra mieszkańców Inowrocławia.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Podsumowując, informuję Wysoką Radę, że Wiceprzewodniczącymi Rady 

Miejskiej Inowrocławia zostali: pan radny Grzegorz Kaczmarek, pani radna 

Magdalena Łośko, pan radny Zbigniew Zygora. 

Pozostaje nam deklaratoryjne stwierdzenie ważności wyborów. Przeczytam 

Państwu treść projektu uchwały Rady Miejskiej Inowrocławia w sprawie 

wyboru Wiceprzewodniczących  Rady Miejskiej Inowrocławia (załącznik nr 12 

do protokółu).  

Przystępujemy do głosowania projektu uchwały. 
 

Podjęcie uchwały: 

Rada Miejska (jednogłośnie – 23 – za) podjęła uchwałę nr I/2/2014 w sprawie 

wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej Inowrocławia. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokółu. 

Państwa Wiceprzewodniczących proszę o zajęcie miejsc przy stole 

prezydialnym. 
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Ad. 8 

Wolne wnioski i informacje bieżące. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Czy w tym punkcie ktoś z Państwa chciałby przedstawić informacje lub złożyć 

wnioski dotyczące organizacji prac Rady lub miejsca i czasu ważnych dla 

Miasta uroczystości lub imprez? (§ 401 ust. 1 Statutu Miasta) 

Nie widzę. 

Następną sesję przewiduję na dzień 8 grudnia 2014 r., to jest najbliższy 

poniedziałek. 

 

W przeciągu tygodnia, być może już od jutra, w Biurze Rady Miejskiej pojawią 

się listy z nazwami Komisji. Ponieważ Rada musi wybrać Komisje stałe  

i doraźne Rady Miejskiej, w związku z czym proszę Państwa o wpisywanie się 

na listach Komisji, w których chcielibyście Państwo pracować.  

Od jutra listy będą wyłożone w Biurze Rady Miejskiej. 

 

W materiałach na dzisiejszą sesję otrzymaliście Państwo druki oświadczeń 

majątkowych. Proszę o ich złożenie Przewodniczącemu Rady Miejskiej  

w terminie jednego miesiąca.  

 

Ryszard Rosiński – radny RM: 

Czy nie byłoby możliwe przeniesienie terminu następnej sesji na dzień   

9 grudnia 2014 r.? 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Nie potrafię Panu odpowiedzieć na to pytanie. Nie mam kalendarza i nie wiem 

jak ten termin odpowiada pozostałym radnym. Nie zmieniałem terminu 

(poniedziałek), aby nie burzyć harmonogramu. Trzeba by też sprawdzić terminy 

w kalendarzu Prezydenta, który na sesji powinien być. 

 

Ryszard Rosiński – radny RM: 

Chcę dodać, że ja już mam zaplanowany pilny wyjazd służbowy i nie mogę go 

odwołać. W tej sytuacji, nie będę mógł uczestniczyć w sesji. Proszę  

o uwzględnienie mej prośby. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Mogę Panu obiecać, że jeżeli nie będzie to kolidowało więcej niż jednej osobie, 

to dla mnie jest obojętny dzień sesji. 

 

 

 

 



20 

 

Ad. 9   

Zakończenie obrad. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad – zamykam I sesję Rady 

Miejskiej Inowrocławia. 

 

Sesja trwała od godz. 1400 do godz. 1710. 
 
 

 

Przewodniczący obrad 

 

Andrzej Kieraj 

 

 

 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Inowrocławia 

 

Tomasz Marcinkowski 

 

 

Sekretarz obrad 

 

Maciej Basiński 

 

 

 

 
Protokółowała: Maria Legwińska 

Do protokołu dołącza się również nagranie sesji RMI na płycie CD. 

 

 
 

 

 

 
 

        

 
                                 


